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2 září, 2024

Bývalý britský tajný policista potvrzuje, že invaze je
organizovaná a řízená vládou (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/09/byvaly-britsky-tajny-policista-potvrzuje-ze-invaze-je-organizovana-a-rizena-
vladou-video

Nedávno jste zde mohli shlédnout zajímavé video muslimky, která
žije ve Velké Británii. Ve svém příspěvku hovořila o zbraních, které
byly doručeny skupině džihádistů, kteří nedávno dorazili do země.

Tvrdila, že za tím stojí vláda, což vyznělo poněkud bizarně, nicméně
dalo by se věřit, že vláda před vyzbrojováním džihádistů záměrně
zavírá oči.

Bezpochyby ve všech obohacovaných zemích spěje situace k
lokálním konfliktům, které mnohde zřejmě přerostou v občanské
války.

Aby bylo dostatek vojáků na straně nepřátel původního evropského
obyvatelstva, zůstávají evropské hranice otevřené a politický
establishment – zejména EU – umožňuje invazi bezprecedentních
rozměrů.

O tom, jak EU záměrně financuje a řídí invazi, jste si zde mohli
přečíst mnohokrát. Nicméně totéž se děje ve Velké Británii, které
nepomohl ani Brexit, neboť Britové si stále do čela země volí politiky,
kteří invazi více či méně otevřeně podporují.

I ti, kteří se zaklínali nutností střežení hranic, je ve skutečnosti
nechávali otevřené. Loutky tak plnily nadále svůj úkol – a nyní to
mohou dělat otevřeně, protože premiér Starmer a jeho labouristé se
nikdy podporou výměny obyvatel netajili.

Nyní se objevilo zajímavé svědectví bývalého britského agenta, který
vysvětluje například to, proč mají všichni ilegálové, kteří připlouvají
přes kanál, úplně stejnou vestu…
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Bývalý britský agent Robert Sole pracoval v utajení 17 let. V
rozhovoru s Jamesem Englishem řekl, že všichni ilegální migranti
překračující kanál La Manche mají na sobě zbrusu nové záchranné
vesty, které rozdává ministerstvo obchodu.

„To je to, co se děje teď. Každý, kdo přepluje kanál La Manche na
lodi, bude mít na sobě záchrannou vestu poskytnutou ministerstvem
obchodu. To je vládní opatření,“ zdůraznil Sole.

Poukázal na to, že tyto záchranné vesty od pašeráků nedostanou.
„Nedali by migrantům záchrannou vestu. Je jim jedno, jestli se tito
lidé dostanou na druhou stranu, vždyť své peníze už dostali.“

Na otázku, zda se jedná o obchodování s lidmi, bývalý policista
odpověděl kladně.

Sám Sole byl zapojen do pašování migrantů a drog přes kanál La
Manche na lodích a nákladních automobilech.

„Způsob, jakým je to v tuto chvíli vykreslováno, není přesný,“ řekl.
„Tito lidé nejsou pašováni zločineckými gangy. Jsou pašovány
vládami.“

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 13 Průměrně: 5]
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